
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 6 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. rugsėjo 4 d. Nr. T2-9

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-08-31 10.00 – 16.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Valdemaras Jasevičius.

Posėdyje dalyvavo 18 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Algirdas

Meiženis (pirmininkas), Vida Miknienė, Gintas Navardauskas.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

Meras Tadas Bartkus siūlė darbotvarkėje atlikti šiuos pakeitimus – 20 klausimo

pavadinimą pakeisti į „Dėl įsipareigojimo skirti lėšas Šilalės miesto vietos veiklos grupės vietos

plėtros strategijos pirkimui“ ir pakeisti 26, 27 klausimų pranešėją, vietoje Reimundos Kibelienės

įrašyti Ramūnę Rumšienę.

Posėdžio pirmininkas teiravosi, ar yra klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Pasisakė Rima Norvilienė ir klausė, kodėl nuspręsta darbotvarkėje neįtraukti klausimo

„Kita informacija“.

Tadas Bartkus atsakė, kad šis klausimas nėra darbotvarkės klausimas, „Kita

informacija“ nėra numatyta Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamente (toliau –

Reglamentas), tačiau tarybos nariui leidžiama padaryti pareiškimą posėdžio pradžioje, pabaigoje.

Pasisakė Rima Norvilienė ir siūlė papildyti darbotvarkę 44 klausimu „Kita informacija“.

Pasisakė Tadas Bartkus, Algirdas Meiženis.

Lineta Dargienė siūlė ateityje dėl mažumos valandos atsiklausti ir mažumos atstovų.

Tadas Bartkus pasisakė, kad viena iš mažumos frakcijų pateikė prašymą mažumos

valandą nukelti į kitą mėnesį ir į prašymą buvo atsižvelgta. Taip pat svarbu paminėti, kad mero

prerogatyva yra įtraukti į darbotvarkę mažumos valandą vieną kartą į pusę metų.

Pasisakė Lineta Dargienė, Tadas Bartkus.

Remigijus Jonutis siūlė pradėti nagrinėti parengtus tarybos sprendimų projektus ir

diskusijas nukelti į pabaigą.

Pasisakė Rima Norvilienė.

Raimundas Vaitiekus informavo, jog posėdžio pabaigoje norės padaryti pareiškimą dėl

Šilalės rajono savivaldybės tarybos daugumos (koalicijos) veiklos programos 2023-2027 m.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti įvardintiems 20, 26 ir 27 klausimo

pakeitimams (pritarta bendru sutarimu).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pasiūlymą įtraukti 44 klausimą „Kita

informacija“.

Pasiūlymui nepritarta balsų dauguma. Balsavo: UŽ – 11, PRIEŠ – 5, SUSILAIKĖ – 8.

Elektroninio dokumento nuorašas



2

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-132

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-219

„Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto vykdymo ataskaitų ir

konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės administracijos nuostatų tvirtinimo.

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-110

,,Dėl didžiausio leistino valstybės tarnautojų ir darbuotojų, dirbančių pagal darbo sutartis ir

gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės biudžeto, pareigybių skaičiaus patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė.

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėjas Mindaugas Mikutavičius.

9. Dėl pavedimo Šilalės rajono savivaldybės merui priimti sprendimus dėl žemės sklypų

pagrindinės žemės naudojimo paskirties ir (ar) būdo keitimo.

Pranešėja Aida Budrikienė.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-32

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų skaičiaus 2023–

2024 mokslo metais nustatymo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

11. Dėl Priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklos tvarkos

apraše nenumatytų atvejų nagrinėjimo komisijos patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

12. Dėl mokesčio už neformalųjį vaikų švietimą Šilalės meno mokykloje nustatymo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-94

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro ir jo filialų akreditavimo ir kategorijų suteikimo

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-

146 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro akreditavimo komisijos ir jos nuostatų

patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

15. Dėl leidimo dalyvauti „Erasmus+“ 2021–2027 m. programos kvietime.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

16. Dėl pritarimo VšĮ ,,Žaliasis regionas“ teikiamai projekto „Plans for urban mobility

actions“ paraiškai.
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Pranešėjas Justas Stankevičius.

17. Dėl nekilnojamojo turto (butų) pirkimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

socialinio būsto fondo plėtrai.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

18. Dėl nekilnojamojo turto (buto Laukuvoje) pirkimo Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn socialinio būsto fondo plėtrai.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. liepos 30 d. sprendimo Nr. T1-193

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenių pirmininkų išmokų su bendruomenės pirmininko

veikla susijusioms išlaidoms skyrimo, naudojimo ir atsiskaitymo už jas tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

20. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas Šilalės miesto vietos veiklos grupės vietos plėtros

strategijos pirkimui.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų

rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo

patvirtinimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų

rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo atrankos

komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-30

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo

sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus

eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

25. Dėl Prevencinių socialinių paslaugų organizavimo ir teikimo Šilalės rajono

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

26. Dėl Sveikatos apsaugos programos įgyvendinimo komisijos patvirtinimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro kūrimo inicijavimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

28. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-

235 „Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų apgyvendinimo savarankiško gyvenimo

namuose, intensyvios krizių įveikimo pagalbos ir apgyvendinimo nakvynės namuose paslaugų

teikimo ir mokėjimo už paslaugas tvarkos aprašų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

29. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių patalpų perdavimo

valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

30. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį Šilalės rajono socialinių

paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

31. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn
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ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

32. Dėl nekilnojamojo turto pirkimo savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

33. Dėl nekilnojamojo turto, esančio Šilalės r. sav., Laukuvos sen., Požerės k., Ežero g.

20, nugriovimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

34. Dėl nekilnojamojo turto, esančio Šilalės r. sav., Laukuva, Šilalės g. 27, nugriovimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

35. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-188

„Dėl turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį uždarajai akcinei bendrovei „Gedmina“

pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

36. Dėl keleivių vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų

maršrutais bilietų kainų patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

37. Dėl vienos tonos komunalinių atliekų sutvarkymo kainos Šilalės rajono

savivaldybės teritorijoje tvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

38. Dėl Šilalės rajono savivaldybės atliekų prevencijos ir tvarkymo 2021–2027 metų

plano patvirtinimo.

Pranešėja Aušra Etminienė.

39. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. kovo 31 d. sprendimo Nr. T1-30

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės saugomų gamtos paveldo objektų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Aušra Etminienė.

40. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Plėtoti laiku atliekamo efektyvaus darbo su

jaunimu sistemą“ partnerių atrankai.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

41. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Jaunimo politikos 2023–2025 metų plėtros

programos atrankos komisijos sudarymo.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

42. Klaipėdos apskrities valstybinės mokesčių inspekcijos Šilalės poskyrio informacija.

Pranešėja Vaida Kazonienė.

43. Dėl informacijos apie pasiruošimą mokslo metams.

Pranešėja Jolanta Skrodenienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimais. Balsavo: UŽ – 24.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo

Nr. T1-132 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimo tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimas.
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Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Erika Gargasė klausė, ar yra pokyčių dėl kandidatų į seniūnaičius kėlimo tvarkos, ar

reikės rinkti gyventojų parašus už kandidatą.

A. Jančauskas atsakė, kad pokyčių nėra, sprendimo projektas buvo inicijuotas dėl to,

kad nebe administracijos direktorius atsakingas, o meras. 

E. Gargasė tikslinosi, dėl Šilalės rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimo tvarkos

aprašo 38 punkto ir klausė, ar gali seniūnaitis gauti papildomą išmoką.

T. Bartkus atsakė, kad ne negali, yra tik 50 Eur.

Diskutavo dėl išmokos seniūnaičiams.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-132 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

seniūnaičių rinkimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Raimundė Gečienė domėjosi dėl kolumbariumo statybos, kokia situacija.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo metu kolumbariumo techninis projektas yra baigiamojoje

stadijoje, jeigu užbaigus techninį projektą liks lėšų, spręsime apie įrengimo pradžią.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, kokia situacija dėl kamerų Šilalės mieste ir, ar viešasis pirkimas

administracijos automobiliui įsigyti jau atliktas.

A. Jančauskas atsakė, kad dėl kamerų viešieji pirkimai yra įvykę, su rangovu deriname

įrangą, modemus, kad internetu galėtume perduoti medžiagą, tad turimomis žiniomis kitoje

savaitėje kameros pradės veikti. O dėl automobilio pirkimai šiuo metu dar nevyksta.

R. Norvilienė tikslinosi, dėl biudžeto asignavimų patikslinimo, eilutė didinti

elektroninių paslaugų prieinamumą ir kokybę pasipildo 1000 Eur, ar šia suma bus dengiama

statyboszurnalas.lt paslaugoms apmokėti. Iš Šilalės rajono religinių bendruomenių rėmimo ir

nekilnojamo paveldo tvarkybos programos įgyvendinimo išsiminusuoja 5000 Eur, ar ne visos

lėšos buvo panaudotos ir, ar ne visas lėšas buvo galima panaudoti religinėms bendruomenėms.

Kultūros paveldo objektų tvarkymui prisideda 5000 Eur, apie kuriuos objektus yra kalbama.

T. Bartkus atsakė, kad antras ir trečias klausimai yra susiję, nes religinių bendruomenių

lėšos nebuvo visos panaudotos, liko 5000 Eur ir jie buvo perkelti į kultūros paveldo objektus,

konkrečiai parengti Padievaičio piliakalnio nuošliaužos sutvarkymo projektą.

R. Norvilienė domėjosi, ar religinės bendruomenės nepateikė už tokią sumą poreikio

įgyvendinti savo projektus.

T. Bartkus atsakė, kad šią sumą palikome kaip rezervą nenumatytiems atvejams.

Religinių bendruomenių programai buvo paskirta daugiau, o ir Žadeikių seniūnas informavo, jog

ne visas lėšas panaudos ir kažkiek grąžins.

R. Norvilienė tikslinosi dėl Didkiemio parapijos prašymo.
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T. Bartkus paaiškino, kad tai buvo paraiška religinių bendruomenių komisijai, kažkoks

sprendimas turėjo būti priimtas.

R. Norvilienė prašė pakomentuoti dėl statyboszurnalas.lt, ar tai interneto svetainė.

T. Bartkus atsakė, kad tai greičiausiai elektroninis statybos žurnalas.

R. Norvilienė klausė, dėl Upynos bendruomenės projekto, savivaldybė turėjo prisidėti

20 proc. tvenkinio teritorijai sutvarkyti, kaip projektas, ar yra kokių nesklandumų, ar pavyks

įgyvendinti.

T. Bartkus atsakė, kad taip, yra nesklandumų, projektui gavome 18 tūkst. 700 Eur,

bendruomenė parengė projektą už didesnę sumą. Bandėme vykdyti kelis kartus pirkimą, atsirado

65 tūkst. Eur sąmata, o savivaldybės biudžete tokia suma nenumatyta. Šiuo atveju nebėra

galimybės suspėti įsisavinti lėšų, nes iki rugsėjo 30 d. turėjo būti atlikti darbai su pridavimu.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, dėl Šiauduvos bendruomenės prašymo, Šiauduvoje įrengti 3-čiojo

amžiaus universiteto filialą, ar nevertėtų jau dabar tam nusimatyti lėšų ir įtraukti, kad nuo naujų

mokslo metų šis filialas galėtų pilnai veikti.

T. Bartkus atsakė, kad 3-čiojo amžiaus universiteto mokslo metai prasideda nuo spalio

mėnesio, todėl ateinantį mėnesį tikslinant biudžetą tikrai bus galima įnešti reikalingą sumą šiems

metams.

Pasisakė Raimundė Gečienė ir klausė, gal yra numatyta biudžete pinigų politiniams

kaliniams ir tremtiniams.

T. Bartkus atsakė, kad šiai dienai savivaldybės tarybos biudžete nėra laisvų pinigų.

L. Dargienė klausė, nuimami 10 tūkst. Eur iš jaunimo paslaugų plėtros, ko atsisakoma.

T. Bartkus atsakė, kad nieko neatsisakoma, šios pinigų sumos šiais metais neprireiks.

L. Dargienė tikslinosi, ar šioje eilutėje nebuvo planuotas mobilus darbas su jaunimu.

T. Bartkus atsakė, kad mobiliam darbui su jaunimu paraišką pateiks Šilalės kultūros

centras ir jei gaus finansavimą spręsime prisidėjimo klausimą.

L. Dargienė tikslinosi, atsisakoma ir elektromobilių įkrovimo stotelių įrengimo.

T. Bartkus atsakė, kad neatsisakoma, šiais metais pinigų šiems projektams nereikės.

Elektromobilių įkrovimo stotelių įrengimo projektas dar projektavimo stadijoje.

L. Dargienė klausė, ar yra numatytos lėšos VVG vietos strategijos pirkimui.

T. Bartkus paaiškino, jeigu taryba pritars šiam klausimui, lėšų bus ieškoma.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo

Nr. T1-219 „Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“

pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-219 „Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus

biudžetinėse įstaigose nustatymo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto vykdymo ataskaitų ir

konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

2022 metų biudžeto vykdymo ataskaitų ir konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinių

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės administracijos nuostatų tvirtinimas.

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus siūlė patikslinti Šilalės rajono savivaldybės administracijos nuostatų 18

punktą ir išbraukti skliausteliuose esančius žodžius (toliau – administracijos direktorius). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

administracijos nuostatų tvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo

Nr. T1-110 ,,Dėl didžiausio leistino valstybės tarnautojų ir darbuotojų, dirbančių pagal darbo

sutartis ir gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės biudžeto, pareigybių skaičiaus

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar šioms pareigybėms atlyginimas bus mokamas iš savivaldybės

lėšų.

V. Kuzminskaitė atsakė, kad tai bus valstybės deleguoti.

R. Norvilienė klausė, kiek šiuo metu savivaldybės administracijoje yra laisvų darbo

vietų.

V. Kuzminskaitė atsakė, kad pagal darbo sutartis dirbančių yra neįsteigtos 6

pareigybės, 1 darbo vieta laisva, kuriai jau yra paskelbtas konkursas, o valstybės tarnautojų

turime laisvas 5 darbo vietas.

R. Norvilienė domėjosi, ar netrūksta darbuotojų bent jau einamiesiems darbams atlikti,

ar nestringa darbai.

A. Jančauskas atsakė, kad savivaldybės administracija dirba optimaliai, darbuotojų

netrūksta, darbai nestringa. Rengiame konkursus ir atlaisvėjusios pareigybės greitu metu tikėtina

bus užimtos. 

R. Gečienė domėjosi dėl gauto prašymo dėl kultūros centro direktorės atleidimo iš

darbo, kokia situacija, ar šis etatas įskaičiuotas, ar kultūros centras turi tą etatą, kaip bus toliau su

čia pareigybe.

T. Bartkus atsakė, kad klausimas nesusijęs su šiuo tarybos sprendimu. Tačiau į gautą

paklausimą atsakingiems asmenims buvo atsakyta. Vakar taip pat buvo gautas atsakymas ir iš

Seimo Kultūros komiteto, kuris buvo nukreiptas administracijai, atsakymą gavo ir rašto rengėjai.

R. Gečienė klausė, kaip yra su savivaldybės gydytojo etatu ir pareigybe, kada pradės

dirbti.

T. Bartkus atsakė, kad savivaldybės gydytoja pradės dirbti nuo š. m. rugsėjo 5 d.

A. Giedraitienė klausė, kur Šilalės rajono savivaldybės internetinėje svetainėje galima

rasti informaciją apie laisvus etatus, ar tokia informacija lengvai pasiekiama.

T. Bartkus atsakė, kad tokia informacija skelbiama internetinėje svetainėje

(www.silale.lt), laisvų darbų vietų skiltyje. O informacija apie konkursus skelbiama ir

www.silale.lt ir Šilalės rajono savivaldybės administracijos facebook paskyroje.

Pasisakė T. Sadauskis, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-110 ,,Dėl didžiausio leistino valstybės tarnautojų

ir darbuotojų, dirbančių pagal darbo sutartis ir gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės

biudžeto, pareigybių skaičiaus patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).
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BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos nuostatų

patvirtinimas.

Pranešėjas Mindaugas Mikutavičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Antikorupcijos komisijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

9. SVARSTYTA. Pavedimas Šilalės rajono savivaldybės merui priimti sprendimus dėl

žemės sklypų pagrindinės žemės naudojimo paskirties ir (ar) būdo keitimo.

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis klausė, ar priėmus sprendimą žemės sklypų pakeitimas įvyktų greičiau.

A. Budrikienė atsakė, kad taip ir patikslino, kad anksčiau šią funkciją atlikdavo

administracijos direktorius, bet pasikeitus LR Vietos savivaldos įstatymui (toliau – VSĮ) ši

funkcija mero, tačiau išskirtinė vien tik paskirties pakeitimo – tarybos, tačiau taryba gali įgalioti

merą.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Gečienė klausė, ar neiškils korupcijos apraiškų.

T. Bartkus paaiškino, kad meras nesiveržia dėl tokios teisės, nes merui priimant

sprendimus yra tokia pat didelė atsakomybė ir asmeninė. Tačiau nemažai savivaldybių suteikia

šią teisę merui, kad nevilkinti procesų.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, ar buvo vertinta antikorupciniu požiūriu, nes galios

suteikimas vienam pasižymi ydinga praktika ir siūlė atsakomybe pasidalinti.

T. Bartkus atsakė, kad ankstesnis įstatymas buvo įpareigojąs šią funkciją atlikti

administracijos direktorių, daug metų šiuos sprendimus priėmė administracijos direktorius.

Galimai tokie neaiškumai atsirado dėl to, jog įstatymo leidėjas nesutvarkė šio punkto nuostatų.

Pasisakė Donatas Šarauskas, Tadas Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ar per laikotarpį, kuomet dirba nauja taryba buvo kreipimusi dėl

žemės naudojimo paskirties ir (ar) būdo pakeitimo. 

T. Bartkus atsakė, kad taip, buvo.

R. Norvilienė klausė, kas tuomet priėmė sprendimą dėl žemės paskirties pakeitimo.

T. Bartkus atsakė, kad ne visais atvejais dar yra priimti sprendimai, kai kuriais atvejais

vadovaujantis LR Žemės įstatymu priėmė meras, kur yra nesutapimas su kitais įstatymais (VSĮ

nesuderintas su kitais įstatymais, nes kitose įstatymuose numatyta įgalioti merą).

R. Norvilienė tikslinosi, neturėdamas įgaliojimų keičiate žemės paskirtį.

A. Budrikienė paaiškino, kad LR Žemės įstatyme yra parašyta, kad paskirtį keičia

savivaldybės meras, VSĮ yra prašyta, jog savivaldybės taryba, LR teritorijų planavimo įstatyme

tik meras, yra nesutapimų teisės aktuose.

R. Norvilienė prašė, jog Antikorupcijos komisija panagrinėtų šį atvejį, kuomet meras

neturėdamas įgaliojimų jau keitė žemės naudojimo paskirtį. 

Pasisakė T. Bartkus, jog įstatymo leidėjas priimdamas VSĮ nepriėmė ir nesuderino kitų

įstatymų ir priimti įstatymai prieštarauja vienas kitam. LR Žemės įstatymas suteikia teisę, o VSĮ

nesuteikia. Tad kyla klausimas kuriuo įstatymu tuomet vadovautis.

Pasisakė A. Meiženis.

A. Giedraitienė klausė, ar nekils bėdų jei dėl žemės sklypo paskirties pakeitimo kreipsis

mūsų partijos narys Dainius Bergelis, ar nekils bėdų priimant sprendimą. 

T. Bartkus atsakė, kad visi prašymai yra registruojami, administracijos specialistai

įvertina, rengia atsakymus, sprendimus, pradedant nuo architekto, vyriausiojo inžinieriaus,

teisininkų ir t. t. ir kiekvienam gyventojui, nesvarbu kokios jis partijos narys atsakoma pagal

teisės aktų normas. 



9

Pasisakė A. Budrikienė.

L. Dargienė siūlė atidėti klausimą ir palaukti poįstatyminių aktų.

A. Budrikienė atsakė, kad laukti negalime, turime dirbti.

T. Bartkus atsakė, kad atskirai už šį pasiūlymą nebalsuosime.

Pasisakė R. Vaitiekus, R. Norvilienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pavedimo Šilalės rajono

savivaldybės merui priimti sprendimus dėl žemės sklypų pagrindinės žemės naudojimo

paskirties ir (ar) būdo keitimo (vienbalsiai). 

BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 9.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo

Nr. T1-32 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų

skaičiaus 2023– 2024 mokslo metais nustatymo“ pakeitimas.

Tarybos nariai Artūras Dambrauskas, Lineta Dargienė, Remigijus Jonutis, Rolandas

Toleikis, Asta Bataitytė, Raimundas Vaitiekus, Edmundas Auškalnis nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastis nurodė (A. Dambrauskas – jo sūnus bus pirmokas; L. Dargienė – dėl

galimo interesų konflikto; R. Jonutis – jo sūnus bus pirmokas; R. Toleikis – jo artimas žmogus

dirba minimoje mokykloje; A. Bataitytė – dirba mokykloje; R. Vaitiekus – jo artimas žmogus

mokins pirmokus; E. Auškalnis – jo artimas žmogus dirba progimnazijoje) ir paliko posėdžių

salę. 

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – preambulėje

Nr. T15-807 (2.10 Mr) išbraukti ir įrašyti Nr. I1-237 (1.10), 2 punktą išdėstyti nauja redakcija –

2. Leisti 2023‒2024 mokslo metais:

2.1. Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai pirmos klasės sraute komplektuoti penkis

komplektus;

2.2. Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijai šeštos klasės sraute, esant ne

mažiau kaip 30 mokinių, komplektuoti du komplektus;

Iš esmės pertvarkyti 3 punktą ir jį išdėstyti taip – įsipareigoti skirti bazines ugdymo

lėšas, tolygias iš Lietuvos Respublikos valstybės biudžeto atitinkamos klasės ugdymo plano

įgyvendinimui skiriamoms lėšoms, apskaičiuojamoms pagal Mokymo lėšų apskaičiavimo,

paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašą:

3.1. Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos vienam pirmos klasės komplektui pradinio

ugdymo programos įgyvendinimo laikotarpiu;

3.2. Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijos vienam šeštos klasės

komplektui pagrindinio ugdymo programos I dalies įgyvendinimo laikotarpiu;

Atitinkamai atlikti pakeitimus lentelėje – 5 eilutėje, 11 stulpelyje (6 kl.) vietoje penkių

žvaigždučių įrašyti tris žvaigždutes, 8 eilutėje, 10 ir 11 stulpelyje įrašyti 1, 12 ir 13 įrašyti 3, 14

stulpelyje įrašyti 8, 15 stulpelyje įrašyti 19, 16 stulpelyje įrašyti 35, 17 stulpelyje įrašyti 62,

formuojami komplektai 3, 18 stulpelyje įrašyti 129, formuojami komplektai 7; prie specialios

klasės patikslinti bendruosius skaičius ir bendras klasių komplektų skaičius būtų – 128, bendras

mokinių skaičius – 2550, prie pastabų išbraukti 5 punktą, 3 punktą papildyti sakiniu – šio

sprendimo 2 punkte leidžiama Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai pirmos klasės sraute

komplektuoti penkis komplektus, Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijai šeštos

klasės sraute, esant ne mažiau kaip 30 mokinių, du komplektus, 3 punkte patvirtintas

įsipareigojimas skirti bazines ugdymo lėšas, tolygias iš Lietuvos Respublikos valstybės biudžeto

atitinkamos klasės ugdymo plano įgyvendinimui skiriamoms lėšoms, apskaičiuojamoms pagal

Mokymo lėšų apskaičiavimo, paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašą Šilalės Dariaus ir

Girėno progimnazijai vienam klasės komplektui pradinio ugdymo programos įgyvendinimo

laikotarpiu ir Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijai vienam šeštos klasės
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komplektui pagrindinio ugdymo programos I dalies įgyvendinimo laikotarpiu ir prašė pritarti

sprendimo projektui su pakeitimais.

R. Norvilienė klausė pranešėjos, ką daryti dėl Laukuvos tėvelių prašymo.

R. Kuzminksaitė atsakė, kad pristato parengtą ir pataisytą sprendimo projektą po

komiteto, o Laukuvos tėvelių prašymas yra gautas liepos 29 d., todėl dėl to spręsti yra tarybos

kompetencija.

T. Bartkus paaiškino, jog prašymas gautas vėliau ir pagal reglamentą ir teisės aktus

esminiai pasiūlymai tarybos posėdžio metu, jeigu jie nėra prieš tai apsvarstyti komitetuose negali

būti svarstomi. Tai yra esminis pasiūlymas dėl įsipareigojimo skirti lėšas. 

R. Norvilienė siūlė tenkinti Laukuvos gimnazijos būsimų aštuntokų tėvų prašymą leisti

komplektuoti dvi klases ir vienam komplektui skirti lėšų iš savivaldybės biudžeto, remiantis tuo,

jog visiems mokiniams būtų sudarytos vienodos sąlygos.

Pasisakė T. Bartkus, jog per tarybos posėdžius galimi tik techniniai pataisymai ir

pakeitimai, esminiai punktai keičiantys sprendimo projektą negali būti siūlomi ir tokių

pasiūlymų balsavimui teikti negalėsime. Šį prašymą galime grįžti svarstyti į kitą posėdį. 

V. Jucius pasisakė ir siūlė balsuoti už pateiktą R. Norvilienės pasiūlymą.

Pasisakė T. Bartkus, A. Meiženis ir siūlė nepriimti tokių pasiūlymų bei jų neteikti

balsavimui.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, T. Bartkus, R. Norvilienė, T. Bartkus, V. Jucius,

A. Giedraitienė, V. Miknienė, R. Gečienė, Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijos tėvų atstovė,

Stasys Baubkus.

Posėdžio pirmininkas pasiūlymo balsavimui neteikė, siūlė sugrįžti į kitą tarybos posėdį,

kai prašymas bus apsvarstytas komitete.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-32 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendrojo

ugdymo mokyklų klasių komplektų skaičiaus 2023– 2024 mokslo metais nustatymo“ pakeitimo

(balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 2.

30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiamas. Į posėdžių salę nesugrįžo Vytautas Jucius.

11. SVARSTYTA. Priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklos

tvarkos apraše nenumatytų atvejų nagrinėjimo komisijos patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – 1.2. punkte

įrašyti Raimundą Vaitiekų ir prašė pritarti sprendimo projektui su patikslinimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės

bendrojo ugdymo mokyklos tvarkos apraše nenumatytų atvejų nagrinėjimo komisijos

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jucius.

12. SVARSTYTA. Mokesčio už neformalųjį vaikų švietimą Šilalės meno mokykloje

nustatymas.

Tarybos narys Artūras Dambrauskas, nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (A. Dambrauskas – jo sūnus lankys meno mokyklą) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl mokesčio už neformalųjį vaikų

švietimą Šilalės meno mokykloje nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Dambrauskas.

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. gegužės 18 d.

sprendimo Nr. T1-94 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro ir jo filialų akreditavimo ir

kategorijų suteikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2011 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-94 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros

centro ir jo filialų akreditavimo ir kategorijų suteikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo

netekusiu galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 26 d.

sprendimo Nr. T1-146 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro akreditavimo komisijos

ir jos nuostatų patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2015 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-146 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros

centro akreditavimo komisijos ir jos nuostatų patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

15. SVARSTYTA. Leidimas dalyvauti „Erasmus+“ 2021–2027 m. programos kvietime.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, kurioje srityje bus vykdomas projektas.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad mažųjų projektų kategorijoje, skirta tiem, kurie dar nebuvo

teikę paraiškų anksčiau. 

L. Dargienė klausė, kada yra paraiškos teikimo terminas.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad projektas yra iki 2027 m. todėl pradžiai bandysime

išsigryninti idėją ir teikti galbūt ne šiam kvietimui, bet sekančiam kvietimui.

L. Dargienė klausė, ar buvo kreiptasi į kitus asmenis, kurie rašo paraiškas, dėl

galimybės už pigiau arba neskaičiuojant sėkmės mokesčio parašyti paraišką.

T. Bartkus atsakė, kad yra tokia galimybė ir jei mums pavyks surasti už pigiau mes

tikrai tuo pasinaudosime. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo dalyvauti „Erasmus+“

2021–2027 m. programos kvietime (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

16. SVARSTYTA. Pritarimas VšĮ ,,Žaliasis regionas“ teikiamai projekto „Plans for

urban mobility actions“ paraiškai.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kaip pavyks tai įgyvendinti ir sumažinti ŠESD

emisijas bent 55 proc.
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T. Bartkus atsakė, kad šiuo sprendimo projektu pirmiausia bus rengiama strategija, kaip

tai pasiekti, o ar pavyks pasiekti dar išlieka klausimas. Žaliasis regionas ėmėsi iniciatyvos, teikė

paraišką ir planuoja gauti 81 tūkst. Eur iš kurių prisidėsime mes bendrai (4 savivaldybės) 16

tūkst. Eur.

R. Jonutis klausė, ar kitos savivaldybės jau yra pritarusios šiam projektui.

J. Stankevičius atsakė, kad taip, jau pritarusios.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo VšĮ ,,Žaliasis

regionas“ teikiamai projekto „Plans for urban mobility actions“ paraiškai (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

17. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (butų) pirkimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn socialinio būsto fondo plėtrai.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

T. Bartkus nurodė, jog sprendimo projekte turėtų būti ne butų, o buto.

R. Norvilienė klausė, kokia buto būklė, ar bus reikalingas remontas.

J. Stankevičius atsakė, kad buto būklė labai gera, reikalingi tik kai kurie baldai,

remontas nereikalingas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl nekilnojamojo turto (butų)

pirkimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn socialinio būsto fondo plėtrai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

18. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (buto Laukuvoje) pirkimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn socialinio būsto fondo plėtrai.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar bus norinčių gyventi Laukuvoje.

T. Bartkus atsakė, kad bus, siūlome pagal eilę laukiantiems ir manome, kad Laukuva

nėra ta gyvenvietė, kurioje neatsirastų norinčių gyventi.

E. Gečas tikslinosi, ar pagal projektą yra likę nupirkti 4 butus.

J. Stankevičius atsakė, kad taip.

E. Gečas tikslinosi, ar dar bus perkami 4 butai.

J. Stankevičius atsakė, kad ne, nes baigėsi terminas.

E. Gečas klausė, ar įvykdžius 21 pirkimą, laukiančiųjų eilė bent kiek sumažėjo.

R. Kibelienė atsakė, kad nupirkta 19 būstų, visi apgyvendinti, o šiuos du būstus irgi

eilės tvarka siūlysime esantiems sąraše.

E. Gečas prašė patikslinti, ar pasinaudojus programa eilė bent kiek sumažėjo.

R. Kibelienė atsakė, kad vienus žmones išbraukus iš sąrašo (juos apgyvendinus)

atsiranda kiti, eilė nuolat kintanti.

E. Gečas domėjosi, ar jau yra kas nors daroma dėl negyvenamų būstų.

R. Kibelienė atsakė, kad mero potvarkiu yra sudaryta darbo grupė. Du kartus vykome

apžiūrėti Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančius būstus, yra išsiųsti raštai dėl skolų.

Apžiūrėjus būstus teiksime tarybai juos įrašyti į parduodamų būstų sąrašą (būstus kurie

netinkami gyventi žmonėms).

Pasisakė T. Bartkus.

R. Jonutis klausė, ar bent vienas nupirktas būstas pagal projektą yra pritaikytas ir ar

įrengtas su judėjimo negalia asmenims.

T. Bartkus atsakė, jog reikėtų pasitikslinti.

R. Kibelienė atsakė, jog nėra. Turime apgyvendinę viename iš būstų su negalia turintį

asmenį, bet jam nereikėjo pritaikyti.

T. Bartkus pasisakė, jog jei bus poreikis tikrai bus įrengta ir pritaikyta.

Pasisakė R. Vaitiekus.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl nekilnojamojo turto (buto

Laukuvoje) pirkimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn socialinio būsto fondo plėtrai

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. liepos 30 d. sprendimo

Nr. T1-193 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenių pirmininkų išmokų su bendruomenės

pirmininko veikla susijusioms išlaidoms skyrimo, naudojimo ir atsiskaitymo už jas tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar 4 metus bendruomenės pirmininkams mokame neteisėtai.

T. Bartkus atsakė, kad reikėtų pasitikslinti, vyriausybės atstovai iki tol nebuvo rašę

jokio teikimo, galbūt ir teisės aktai leido tai. Šiuo sprendimu panaikinsime, o kitu patvirtinsime,

kad bendruomenės galėtų gauti.

R. Norvilienė klausė, ką darėme 8 mėn. dėl šio klausimo jeigu žinojome, kad šis

sprendimas yra neteisėtas, kodėl svarstyti į tarybą ateiname tik dabar.

T. Bartkus atsakė, kad tarybos sprendimu buvome priėmę protokolinį sprendimą, jog

parengę naują tvarką ateisime į tarybą su šiuo klausimu. Vyriausybės atstovų įstaigos kreipimasis

buvo gautas š. m. sausio mėnesį, tuometinis meras nukreipė administracijai vykdyti, kodėl

administracijoje buvę vadovai neįvykdė sprendimo reikėtų užduoti klausimą jiems. Mano

pozicija tokia, jog kol mes nebuvome parengę naujos tvarkos, nepanaikinti ir iš bendruomenių

pirmininkų neatimti gaunamų 50 Eur.

Pasisakė R. Toleikis, T. Bartkus.

E. Gargasė tikslinosi, dėl išmokos, jog ją gaus nebe tiesiogiai bendruomenės

pirmininkas, bet išmoka keliaus į bendruomenės banko sąskaitą.

T. Bartkus atsakė, kad šis klausimas prie kito sprendimo.

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus, E. Gečas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. liepos 30 d. sprendimo Nr. T1-193 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

bendruomenių pirmininkų išmokų su bendruomenės pirmininko veikla susijusioms išlaidoms

skyrimo, naudojimo ir atsiskaitymo už jas tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu

galios (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 5.

20. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas Šilalės miesto vietos veiklos grupės

vietos plėtros strategijos pirkimui.

Tarybos nariai Egidijus Gečas, Remigijus Jonutis, Dainius Bergelis nusišalino nuo

klausimo svarstymo, priežastis nurodė (E. Gečas – jo artimas žmogus yra steigėjas; R. Jonutis –

jis yra vienas iš steigėjų; D. Bergelis –  jis yra vienas iš steigėjų) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams. 

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – pakeisti

sprendimo projekto pavadinimą į „Dėl pritarimo Šilalės miesto vietos veiklos grupės vietos

plėtros strategijos pirkimui“, atitinkamai pakeisti 1 punktą – pritarti Šilalės miesto vietos veiklos

grupės vietos plėtros strategijos pirkimui, 1 punktą laikyti 2 punktu ir jį išdėstyti taip –

įsipareigoti skirti Šilalės miesto vietos veiklos grupei iš Šilalės rajono savivaldybės biudžeto ar

kitų šaltinių iki 10 000 eurų, reikalingų Šilalės miesto vietos veiklos grupės 2023–2029 m. vietos

plėtros strategijos parengimo paslaugos pirkimui bei 2 punktą laikyti 3 punktu (paskelbti

informaciją apie šį sprendimą vietinėje spaudoje, o visą sprendimą – Šilalės rajono savivaldybės

svetainėje www.silale.lt)  ir prašė pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.
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R. Norvilienė klausė, kaip skubiai reikia pasiruošti strategiją, kad nesuvėluotume, kiek

laiko užtruks pirkimas, per kiek laiko bus parengta strategija, kada galėsime dalyvauti teikiant

paraišką atitinkamuose konkursuose.

T. Bartkus atsakė, jog strategiją reikia parengti iki š. m. spalio mėn. 31 d., strategijos

pirkimas pavestas veiklos grupei, šiai dienai steigimo dokumentai perduoti į registrų centrą

įregistruoti.

L. Dargienė klausė, iš kokių pinigų bus apmokėta strategija.

T. Bartkus atsakė, jog jeigu sprendimas bus priimtas pinigų ieškosime, bet yra ir tokia

galimybė, kad iš šių metų biudžeto nereikės apmokėti ir lėšų reikės tik iš kitų metų biudžeto.

R. Norvilienė klausė, ar suspėsime parengti strategiją.

T. Bartkus atsakė, kad buvo konsultuotasi su Nacionalinės regioninės plėtros taryba,

kad per tokį laiką įmanoma parengti strategiją, priėmus sprendimą reikia įvykdyti pirkimo

procedūrą ir stengtis kuo greičiau parengti strategiją.

V. Jucius klausė, kiek Šilalės r. VVG (ankstesnioji) prisidėjo prie strategijos rengimo,

kokiose projektuose savivaldybė kartu su Šilalės r. VVG sudalyvavo.

T. Bartkus atsakė, kad dėl dalyvavimo projektuose reikėtų klausti ankstesnių vadovų.

Pasisakė A. Meiženis, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, T. Bartkus, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl įsipareigojimo skirti lėšas

Šilalės miesto vietos veiklos grupės vietos plėtros strategijos pirkimui (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 2, SUSILAIKĖ – 3.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Gečas, R. Jonutis, D. Bergelis.

21. SVARSTYTA Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių

organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo

tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – tvarkos

aprašo 3 skyriaus 16 punktą išdėstyti taip – Investicijų ir statybos skyrius informuos

nefinansuojamų paraiškų teikėjus apie neskiriamą finansavimą paraiškoje nurodytu el. paštu, 4

skyriaus 18.2. punkto pabaigą papildyti „iki 1000 Eur per einamuosius metus“, 20 punkte vietoje

žodžių „ne vėliau kaip paskutinę ketvirčio diena <...>“ pakeisti į „iki kito ketvirčio pirmo

mėnesio 10 dienos, o už paskutinį metų ketvirtį – iki einamųjų metų gruodžio 15 d.“, aprašo

priede suformuluoti naują žymą „Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių

nevyriausybinių organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų

kompensavimo tvarkos aprašo“ ir prašė pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.

E. Gargasė tikslinosi, ar bendruomenės pirmininkai tiesiogiai nebegauna pinigų į

asmeninę sąskaitą, juos gauna į bendruomenės banko sąskaitą.

I. Gužauskis atsakė, kad ne visai taip, jeigu kreipsis bendruomenė, tuomet lėšos įkris į

bendruomenės sąskaitą, jei kreipsis bendruomenės pirmininkas įkris į pirmininko sąskaitą. Tai

yra bendruomenės ir bendruomenės pirmininko išlaidų kompensavimas.

R. Norvilienė klausė, ar nebuvo svarstoma kitokia suma negu 600 Eur, nes

bendruomenės galės kreiptis ir dėl komunalinių išlaidų kompensavimo.

T. Bartkus atsakė, kad pranešėjas paminėjo pakeitimą, jog 18.2. punkte įrašyti sumą iki

1000 Eur kompensuoti komunalines išlaidas.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jucius.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų

dalinio veiklos išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 
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22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių

organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo

atrankos komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – į komisijos

sudėtį įtraukti savivaldybės tarybos narę Eriką Gargasę ir prašė pritarti sprendimo projektui su

pakeitimu. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų

dalinio veiklos išlaidų kompensavimo atrankos komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo

Nr. T1-30 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir

saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jucius.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar domėjotės, kaip greičiau išspręsti klausimą dėl Gineikių k.

Poškos g. kelio.

T. Bartkus atsakė, jog buvo atlikta ekspertizė, ekspertizės aktu nustatytas kaltininkas.

Kaltininkas buvo kreipsiąsis ir klausė, kaip savivaldybė mano kokiomis dalimis turėtų pasidalinti

žalą rangovas, techninė priežiūra ir projektuotojas, tačiau mes atsakėme, kad tai ne mūsų

kompetencija spręsti jų dalių, šiuo metu laukiame atsakymo. Taip pat projektuotojas klausė, kaip

norime jog būtų kompensuota pinigais ar darbais, tai pabrėžėme, kad darbais, jog kelias būtų

atstatytas.

Pasisakė I. Gužauskis.

A. Meiženis tikslinosi.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-30 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti,

taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo

Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Tarybos narys Gintas Navardauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (G. Navardauskas – dėl galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti,

rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų

objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).
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BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

Į posėdžių salę sugrįžo G. Navardauskas.

25. SVARSTYTA. Prevencinių socialinių paslaugų organizavimo ir teikimo Šilalės

rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – 2 punktu

įrašyti „Nustatyti, kad šis sprendimas įsigalioja nuo 2023 m. spalio 1 d.“, o paskelbimo tvarką

laikyti 3 punktu ir prašė pritarti sprendimo projektui su patikslinimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl prevencinių socialinių paslaugų

organizavimo ir teikimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

26. SVARSTYTA. Sveikatos apsaugos programos įgyvendinimo komisijos

patvirtinimas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – dėl gautų

vyriausybės atstovų įstaigos pastabų 1.1. papunktį pakeisti ir jį išdėstyti taip – Egidijus Gečas –

Šilalės rajono savivaldybės (toliau – Savivaldybė) tarybos narys (komisijos pirmininkas) ir prašė

pritarti sprendimo projektui su pakeitimu.

R. Norvilienė klausė, kodėl administracijos direktorius negali būti šioje komisijoje.

T. Bartkus atsakė, kad administracijos direktorius negali būti komisijos pirmininkas, nes

pagal vyriausybės atstovą administracijos direktorius vėliau pasirašo įsakymus, sutartis ir negali

būti/dalyvauti sprendimų priėmime.

V. Jucius klausė, ar tai bus korekcinis pakeitimas ar esminis.

T. Bartkus atsakė, kad reglamente numatyta, kad vardus ir pavardes galima keisti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Sveikatos apsaugos programos

įgyvendinimo komisijos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro kūrimo inicijavimas.

Tarybos nariai Birutė Žirlienė, Aistė Giedraitienė nusišalino nuo klausimo svarstymo,

priežastis nurodė (B. Žirlienė – nes dirba šiose įstaigose bei dėl viešų ir privačių interesų

konflikto; A. Giedraitienė – klausimas susijęs su jos darboviete) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais, kurie buvo

pasiūlyti Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komiteto posėdžio metu – 2 punktą išdėstyti

taip –  Pavesti Šilalės rajono savivaldybės merui organizuoti:

2.1. Šilalės rajono savivaldybės asmens sveikatos priežiūros paslaugų teikimo sąrašo

sudarymą;

2.2. Šilalės rajono savivaldybės sveikatos centro kūrimą, užtikrinant, kad būtų laikomasi

Sveikatos centrui priskiriamų sveikatos priežiūros paslaugų teikimo organizavimo tvarkos

aprašo, patvirtinto Lietuvos Respublikos sveikatos apsaugos ministro 2023 m. gegužės 22 d.

įsakymu Nr. V-589 „Dėl Sveikatos centrui priskiriamų sveikatos priežiūros paslaugų teikimo

organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“, 11 punkte nustatytų principų bei preambulėje

paskutinėje eilutėje po žodžių „tvarkos aprašo patvirtinimo“ išbraukti skliausteliuose esančius

žodžius, toliau viskas lieka tas pats ir prašė pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.

              R. Norvilienė klausė, ar pritarę šiam sprendimo projektu jau dalyvausime reformoje.

T. Bartkus paaiškino, kad su šiuo sprendimo projektu neprisiimam jokių įsipareigojimų,

tik inicijuojam pradėti diskusijas, rengti paslaugų sąrašą ir apsispręsti. Kad dalyvauti reformoje,
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turėsime priimti taryboje vieną iš trijų sprendimų – nedalyvauti reformoje, dalyvauti funkcinio

modelio principu arba struktūrinio modelio principu.

R. Norvilienė klausė, kokie artimiausi darbai ir žingsniai dėl to būtų, jeigu šiam

sprendimo projektui bus pritarta bei per kokius laikotarpius tuos žingsnius turėtume atlikti.

T. Bartkus atsakė, kad artimiausiu metu mero potvarkiu bus sudaryta darbo grupė

parengti paslaugų sąrašui, dėl sprendimų dar reikės diskusijų, o sprendimai reikalingi iki

lapkričio mėn. pabaigos.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kiek Šilalei pažadėta pinigų už reformos vykdymą.

T. Bartkus atsakė, šiuo sprendimo projektu nieko nepriimame ir nieko neatsisakome,

konkrečių ir tikslių sumų dar nėra.

R. Jonutis domėjosi, kas nutiks jei nuspręsime reformos nevykdyti.

T. Bartkus atsakė, kad gali nutikti taip, jog nebebus finansuojamos kurios nors

paslaugos. 

Pasisakė Ramūnė Rumšienė, jog sveikatos ministro įsakymu yra patvirtintos bazinių

asmens priežiūros paslaugų sąrašas ir jei neatitiksime ir kažkurių paslaugų neteiksime savo

rajone, kyla grėsmė jog negausime finansavimo.

R. Norvilienė klausė, ar planuojate sudaryti darbo grupę šiam laikotarpiui ir šiai

reformai įsigilinti bei analizei atlikti.

T. Bartkus atsakė, kad taip, ta pati darbo grupė, kuri dirbs dėl paslaugų sąrašo turėtų

priimti tuos pačius sprendimus, visą tai galime įtraukti. Vadovaujantis aprašo 11 punktu bus

sudaryta darbo grupė.

Pasisakė R. Rumšienė, R. Gečienė, T. Bartkus, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, T.

Bartkus, R. Vaitiekus, V. Jankauskaitė Milčiuvienė, A. Meiženis, R. Toleikis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

sveikatos centro kūrimo inicijavimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 2, SUSILAIKĖ – 0.

 20 min pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiamas. Į tarybos posėdį sugrįžo visi tarybos nariai.

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo

Nr. T1-235 „Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų apgyvendinimo savarankiško gyvenimo

namuose, intensyvios krizių įveikimo pagalbos ir apgyvendinimo nakvynės namuose paslaugų

teikimo ir mokėjimo už paslaugas tvarkos aprašų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, kaip bus elgiamasi jei žmogus bus agresyvus.

R. Kibelienė atsakė, kad čia bus apgyvendinti 15 dienų žmonės, kuriems bus išrašytas

orderis, jie negalės gyventi šeimoje. Smurtautojai nesikreipia dėl apgyvendinimo paslaugos, bet

tiems, kurie kreipiasi savivaldybė turi užtikrinti. Socialinių paslaugų namai atlieka šią paslaugą

nakvynės namuose.

T. Bartkus klausė, kiek buvo kreipimųsi nuo liepos 1 d. dėl apgyvendinimo.

R. Kibelienė atsakė, kad buvome apgyvendine 3 asmenis, visi šiuo metu jau

nebegyvena, neišbuvo 15 d.

L. Dargienė domėjosi, ar yra sprendžiama problema kuomet į gydymo įstaigas yra

atvežami alkoholiu apsvaigę asmenys.

A. Bataitytė domėjosi, ar asmeniui, kuriam suteikiamas orderis reikia mokėti už

gyvenimo paslaugą.  

R. Kibelienė atsakė, kad skaičiuojama pagal asmens pajamas, bet dažniausiai nereikia.

Pasisakė V. Jucius, R. Kibelienė.
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R. Gečienė tikslinosi dėl sprendimo projekto ir klausė, kiek buvo apgyvendinta ir kiek

šiuo metu gyvena. 

R. Kibelienė atsakė, kad apgyvendinti buvo 3, šiuo metu negyvena nei vienas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-235 „Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų

namų apgyvendinimo savarankiško gyvenimo namuose, intensyvios krizių įveikimo pagalbos ir

apgyvendinimo nakvynės namuose paslaugų teikimo ir mokėjimo už paslaugas tvarkos aprašų

patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių patalpų

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių

paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančių patalpų perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo

teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

30. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį Šilalės rajono

socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – 2 punkte

vietoje žodžio „įsakymo“ įrašyti „sprendimo“ ir prašė pritarti sprendimo projektui su

patikslinimu.

L. Dargienė tikslinosi dėl perdavimo laiko.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

pagal panaudos sutartį Šilalės rajono socialinių paslaugų namams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Iš posėdžių salės išėjo L. Dargienė.

31. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė.

32. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto pirkimas savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

V. Jucius klausė, ar savivaldybei reikalingas tik sklypas ir jeigu reikalingas tik sklypas

galbūt reikėtų iškelti sąlygą, kad nugriautų pastatą ir tuomet būtų perkamas tik sklypas. O ir,

galbūt yra galimybė šalia muziejaus nupirkti sklypą iš kito savininko.
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R. Kibelienė atsakė, kad galimybių tikrai nėra, yra priimtas tarybos sprendimas dėl

pritarimo nekilnojamo turto pirkimo savivaldybės nuosavybėn, pritarta ekonominiam ir

socialiniam pagrindimui. 

Pasisakė V. Jucius ir siūlė 15 tūkst. Eur palikti rajono biudžete.

T. Bartkus paaiškino, jog buvo pravestos visos procedūros, kurioms taryba pritarė, šis

sprendimas jau yra paskutinė stadija, tačiau tai yra tarybos apsisprendimas.

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl nekilnojamojo turto pirkimo

savivaldybės nuosavybėn (balsų dauguma).

Balsavo: UŽ – 21, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 2.

33. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto, esančio Šilalės r. sav., Laukuvos sen., Požerės

k., Ežero g. 20, nugriovimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais –

sprendimo projekto 1 punkte išbraukti – ir nuomos pagrindais išnuomotą „UAB Migelis“,

pataisyti skliaustuose esančią datą į 2023-07-31, 2 punktu leisti Šilalės rajono savivaldybės

administracijai teisės aktų nustatyta tvarka nugriauti 1 punkte nurodytą nekilnojamąjį turtą, 2

punktą laikyti 3 ir jį išdėstyti taip – Pavesti Šilalės rajono savivaldybės administracijos

direktoriui teisės aktų nustatyta tvarka organizuoti šio sprendimo 1 punkte nurodyto

nekilnojamojo turto nugriovimą, 3 punktą laikyti 4 (paskelbimo tvarką) ir prašė pritarti

sprendimo projektui su patikslinimais.

R. Norvilienė klausė, ar tikrai nebuvo galimybės suremontuoti, jeigu ne, ar yra

numatyta kas toje vietoje bus.

T. Bartkus atsakė, kad scena yra naudojama metuose karta, manome kad remontuoti

netikslinga, nes remontas kainuotų daug. Pastatyti kažką į vietą nėra numatyta, scena bus

nugriauta ir išregistruota.

L. Dargienė klausė, jei neketinama scenos atstatyti, tuomet būtų tikslinga persižiūrėti

sutartį ir mažinti mokestį.

T. Bartkus atsakė, kad yra konkurso tvarka laimėta, galime nutraukti sutartį ir iš naujo

skelbti konkursą, bet su UAB „Migelis“ direktoriumi diskutavome ir jis neprieštarauja, kad scena

būtų nugriauta.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus, R. Kibelienė.

E. Gečas domėjosi, ar nuomininkas neprivalo prižiūrėti ir atstatyti sceną į tokią pačią

būklę prieš gražinant turtą.

Tarybos nariai diskutavo dėl turto atstatymo ir ar nugriovimo.

Pasisakė V. Jucius ir klausė, ar nereikia sutartyje įtraukti punkto, jog pakeisti nuomos

sutartį ir išbraukti tą punktą, kuriame minima scena. 

T. Bartkus atsakė, kad taip, bus būtina atlikti šį pakeitimą sutartyje, bet nuomos kainų

peržiūrėti nebus galima, išbraukti iš sutarties šį statinį reikėtų.

Diskutavo dėl sutarties patikslinimo.

R. Vaitiekus klausė, ar UAB „Migelis“ bent kartą kreipėsi į savivaldybę, kad lėšos būtų

investuojamos į planuojamą nugriauti statinį (kiek nuomotojas sumoka per metus lėšų su jo

pritarimu ir pageidavimu tos lėšos investuojamos į šitą teritoriją ir esamus statinius).

T. Bartkus atsakė, kad UAB „Migelis“ kreipėsi su prašymu, kad savivaldybė skirtų

lėšas.

R. Kibelienė atsakė, kad buvo kreiptasi su prašymu leisti nugriauti arba skirti lėšų

kapitaliniam remontui.

Pasisakė R. Vaitiekus.

R. Jonutis klausė, ar statinys yra natūraliai nusidėvėjęs.

T. Bartkus atsakė, kad taip.
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R. Jonutis klausė, ar įmonė kreipėsi sumažinti nuomos mokestį dėl nugriauto statinio

(scenos).

T. Bartkus atsakė, kad ne.

Tarybos nariai diskutavo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl nekilnojamojo turto, esančio

Šilalės r. sav., Laukuvos sen., Požerės k., Ežero g. 20, nugriovimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

34. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto, esančio Šilalės r. sav., Laukuva, Šilalės g. 27,

nugriovimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 1 punkte

skliausteliuose esančią datą pataisyti į 2023-07-31, 2 punktą išdėstyti taip – Leisti Šilalės rajono

savivaldybės administracijai teisės aktų nustatyta tvarka nugriauti šio sprendimo 1 punkte

nurodytą nekilnojamąjį turtą, 2 punktą laikyti 3 punktu ir jį išdėstyti taip – Įgalioti Šilalės rajono

savivaldybės administracijos direktorių teisės aktų nustatyta tvarka vykdyti šio sprendimo 1

punkte nurodyto pastato dalies nugriovimą, 3 punktą laikyti 4 punktu ir prašė pritarti sprendimo

projektui su pakeitimais.

R. Jonutis klausė, jei nugriausime tik dalį pastato, kaip jis atrodys.

R. Kibelienė atsakė, kad ½ yra privati nuosavybė, griovimas yra privatininko iniciatyva,

griausime kartu.

E. Gečas klausė, kas naudojasi šia savivaldybės dalimi.

R. Kibelienė atsakė, kad gyvena savivaldybės būsto nuomininkė, ir šio ūkinio pastato

dalimi ji naudojosi.

Diskutavo dėl ūkinio pastato dalies ir socialinių būstų priežiūros.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl nekilnojamojo turto, esančio

Šilalės r. sav., Laukuva, Šilalės g. 27, nugriovimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Iš posėdžių salės išėjo R. Vaitiekus.

35. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo

Nr. T1-188 „Dėl turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį uždarajai akcinei bendrovei

„Gedmina“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-188 „Dėl turto perdavimo pagal turto patikėjimo

sutartį uždarajai akcinei bendrovei „Gedmina“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

36. SVARSTYTA. Keleivių vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo

autobusų maršrutais bilietų kainų patvirtinimas.

Tarybos narys Edmundas Auškalnis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (E. Auškalnis – nes tai liečia jo darbovietę) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaitiekus.

R. Norvilienė klausė, kiek per šiuos metus Šilalės rajone buvo važiuojančių

nemokamais maršrutais.

T. Bartkus atsakė, jog skaičius reikėtų pasitikslinti.
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R. Norvilienė klausė, kokią pinigų sumą per metus dengiate.

T. Bartkus atsakė, kad dengiame už 1 km. 1,40 ct. 

Diskutavo dėl važiuojančių nemokamais maršrutais.

R. Norvilienė domėjosi, kodėl atsitiko taip, jog nuo nemokamo modelio vėl pereisime

prie mokamo.

T. Bartkus atsakė, jog ankstesnėje kadencijoje taryba pritarė Tauragės+ strategijai, kurią

ir įgyvendiname. Šioje strategijoje buvo įrašytas vieningo bilieto sukūrimas ir jau yra pradėta

kurti. 

R. Jonutis klausė, ar ateityje yra numatyta galimybė su šiuo elektroniniu bilietu gauti

kitų, ne tik pavėžėjimo paslaugų.

T. Bartkus atsakė, diskusijos ties šiuo klausimu vis dar vyksta, galbūt su šiuo bilietu bus

galima gauti tam tikrų nuolaidų.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, ar bus daugiau maršrutų aktualių Šilalės rajono

gyventojams.

T. Bartkus atsakė, kad įgyvendinant Tauragės+ strategiją, kurią tvirtinome, įsigijome 3

elektrinius autobusus, su jais bus išplėsti maršrutai, yra numatyta nuvykti į Tauragę net

šeštadieniais, numatytas maršrutas ir į Kryžkalnį. Maršrutų tikrai padaugės.

R. Kibelienė papildė, jog taryba yra pritarusi 10 naujų maršrutų.

R. Norvilienė klausė, ar negalime savivaldybėje priimti tokio sprendimo, kad rajono

gyventojams padengti 12 Eur už vienkartinį metinį bilietą.

T. Bartkus atsakė, kad pradžiai pabandykime startuoti su elektroniniu bilietu, vėliau

pasižiūrėsime kiek yra keleivių, kokie srautai, šiuo atveju visos 4 apskrities savivaldybės yra

nutarusios priimti tokius pat sprendimus su 12 Eur.

Tarybos nariai diskutavo dėl elektroninių bilietų.

Pasisakė R. Vaitiekus, V. Jucius ir siūlė palikti galioti tarybos sprendimą, kad Šilalės

autobusų parko autobusais Šilalės rajono gyventojai ir toliau būtų vežami nemokamai.

R. Kibelienė pasisakė, kad taip negalima padaryti, nes tokiu atveju sužlugdome

Tauragė+ strategiją.

Pasisakė R. Norvilienė, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Kibelienė, E. Gečas, A.

Meiženis, R. Jonutis, R. Vaitiekus, L. Dargienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl keleivių vežimo vietinio

(priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais bilietų kainų patvirtinimo (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 12, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 9.

37. SVARSTYTA. Vienos tonos komunalinių atliekų sutvarkymo kainos Šilalės rajono

savivaldybės teritorijoje tvirtinimas.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (L.

Dargienė – dėl galimų interesų konfliktų) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą,

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl vienos tonos komunalinių

atliekų sutvarkymo kainos Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje tvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 3.

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė.

38. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės atliekų prevencijos ir tvarkymo

2021–2027 metų plano patvirtinimas.

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

Iš posėdžių salės išėjo A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

atliekų prevencijos ir tvarkymo 2021–2027 metų plano patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Meras Tadas Bartkus padėkojo Virginijui Noreikai, UAB „TRATC“ direktoriui už

ilgametį darbą ir palinkėjo sėkmės kitame gyvenimo etape.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Meiženis.

39. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. kovo 31 d. sprendimo

Nr. T1-30 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės saugomų gamtos paveldo objektų sąrašo tvirtinimo“

pakeitimas.

Pranešėja Aušra Etminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kas inicijuoja ir priima sprendimą dėl saugomų gamtos paveldo

objektų sąrašo papildymo.

T. Bartkus atsakė, kad inicijuoti gali visuomenė, priima komisija ir sprendimą dėl sąrašo

pakeitimo priima taryba.

R. Norvilienė siūlė komisijai peržiūrėti ir įvertinti šiuos objektus – Budrių akmuo

Upynos seniūnijoje, Didžiųjų valkių akmuo Laukuvos seniūnijoje.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2011 m. kovo 31 d. sprendimo Nr. T1-30 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės saugomų

gamtos paveldo objektų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

40. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Plėtoti laiku atliekamo efektyvaus

darbo su jaunimu sistemą“ partnerių atrankai.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti ir teikti paraišką

„Plėtoti laiku atliekamo efektyvaus darbo su jaunimu sistemą“ partnerių atrankai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

41. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Jaunimo politikos 2023–2025 metų

plėtros programos atrankos komisijos sudarymas.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė siūlė į komisijos sudėtį įtraukti Tadą Sadauskį.

Diskutavo dėl pasiūlymo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Jaunimo politikos 2023–2025 metų plėtros programos atrankos komisijos sudarymo (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 3.

42. SVARSTYTA. Klaipėdos apskrities valstybinės mokesčių inspekcijos Šilalės

poskyrio informacija.

Pranešėja Vaida Kazonienė pristatė informaciją ir atsakė tarybos nariams į užduotus

klausimus. 
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43. SVARSTYTA. Informacija apie pasiruošimą mokslo metams.

Pranešėja Jolanta Skrodenienė pristatė informaciją ir atsakė tarybos nariams į užduotus

klausimus.

Raimundas Vaitiekus atliko viešą pareiškimą dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

daugumos (koalicijos) veiklos programos 2023–2027 m. ir įteikė posėdžio pirmininkui.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2023 m. rugsėjo

28 d., komitetų posėdžiai rugsėjo 25 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė





ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

6-JAME TARYBOS POSĖDYJE DALYVAVUSIŲ

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2023 m. rugpjūčio 31 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. ASTA BATAITYTĖ

3. DAINIUS BERGELIS

4. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

5. LINETA DARGIENĖ

6. AKVILĖ GARGASAITĖ

7. ERIKA GARGASĖ

8. EGIDIJUS GEČAS

9. RAIMUNDĖ GEČIENĖ

10. AISTĖ GIEDRAITIENĖ

11. VITALIJA JANKAUSKAITĖ-MILČIUVIENĖ

12. REMIGIJUS JONUTIS

13. VYTAUTAS JUCIUS

14. ALGIRDAS MEIŽENIS

15. VIDA MIKNIENĖ

16. GINTAS NAVARDAUSKAS

17. RIMA NORVILIENĖ

18. RIMANTAS RIMKUS

19. TADAS SADAUSKIS

20. VIKTORAS STANCELIS

21. ROLANDAS TOLEIKIS

22. RIMAS VAIČIKAUSKAS

23. RAIMUNDAS VAITIEKUS

24. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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